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PROTOKÓŁ Nr XLV/17 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 21 grudnia 2017 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon  

Obrady sesji protokołowała Inspektor ds. organizacyjnych i samorządowych – Pani Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 15.30, a zakończył o godz. 18.40 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia XLV 

sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach uczestniczy 

15 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Nieobecni na sesji radni zostali usprawiedliwieni.  

W sesji uczestniczyli ponadto:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka, 

◦ Zastępca Wójta – Pan Krzysztof Michalski,  

◦ Sekretarz Gminy – Pani Anna Mielniczek, 

◦ Skarbnik Gminy – Pani Iwona Skrajda,  

◦ Radca prawny – Pana Jan Kandyba 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na XLV obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Nie zgłoszono żadnych wniosków w 
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związku z czym poddał pod głosowanie porządek sesji, który został przyjęty 

jednogłośnie (15 głosami „za”), w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Przystąpienie do procedury uchwalenia budżetu na 2018 rok: 

1) odczytanie projektów uchwał: w sprawie przyjęcia budżetu Gminy 

Kwidzyn na rok 2018 oraz w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kwidzyn na lata 2018-2032, 

2) wystąpienie Wójta, 

3) odczytanie uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

4)  odczytanie opinii Komisji ds. Rozwoju Gminy, Budżetu i Rolnictwa  

do projektu budżetu na rok 2018, 

5) odczytanie stanowiska Wójta do opinii komisji ds. Rozwoju Gminy, 

Budżetu i Rolnictwa dotyczącej projektu budżetu Gminy na rok 2018, 

6) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kwidzyn  

na lata 2018 - 2032, 

2) w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Kwidzyn na 2018 rok, 

3) o zmianie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kwidzyn na 2017 rok, 

4) o zmianie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kwidzyn na lata 2017-2030, 

5) w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2018”, 

6) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu górniczego położonego w obrębie geodezyjnym Podzamcze, 

7) w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gmina 

Kwidzyn a Gminą Miasta Gdańsk w sprawie zagospodarowania przez 

Gminę Miasta Gdańska frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów 

komunalnych pochodzących z terenu Gminy Kwidzyn, 

8) w sprawie planu pracy Rady Gminy Kwidzyn na rok 2018, 

9) w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy na 2018 rok, 
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8. Wolne wnioski.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XLIV sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 31). Zwrócił się z pytaniem  

do radnych, czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag  

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy, który został 

przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

Pani Wójt ustnie przedłożyła sprawozdanie z działalności za okres od dnia  

1 grudnia 2017 roku do 20 grudnia 2017 roku. Poinformowała o wydarzeniach, 

spotkaniach i uroczystościach, w których brała udział w okresie między sesjami: 

5 grudnia 2017r. – w Szkole Podstawowej w Nowym Dworze odbyły się zajęcia 

zorganizowane przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na temat 

bezpieczeństwa dzieci na drodze.  

6 grudnia 2017r. -  wzięcie udziału w Konferencji na temat współpracy z Lasami 

Państwowymi pn. „Samorządy i Lasy Państwowe w rozwoju województwa pomorskiego”. 

11 grudnia 2017r. – uczestniczenie z Panią Skarbnik w podpisaniu umów w Urzędzie 

Marszałkowskim na dofinansowanie do Wiślanych Tras Rowerowych, Pomorskie Szlaki 

Kajakowe i Pętli Żuławskiej. Ponadto odbyło się posiedzenie Komisji ds. Rozwoju Gminy, 

Budżetu i Rolnictwa, przedstawiono autopoprawki do projektu budżetu na 2018 rok. 

12 grudnia 2017r. – uczestniczenie w spotkaniu opłatkowym w Rakowcu z osobami 

starszymi i samotnymi. Pani Wójt podziękowała Pani Eli Szczukowskiej (Stowarzyszenie 

Mieszkańców i Sympatyków Wsi Rakowiec) oraz Kołu Gospodyń Wiejskich  

za przygotowanie tego spotkania, które cieszy się dużym zainteresowaniem.  

13 grudnia 2017r. - odbyły się wizytacje na placu budowy w Górkach przed ostatecznym 

odbiorem. 

14 grudnia 2017r. – wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy, na którym omówiono 

zmiany i autopoprawki wprowadzone jeszcze do projektu budżetu na 2018 rok oraz 

proponowane  zmiany w budżecie na rok bieżący.  



4 

 

15 grudnia 2017r. – uczestniczenie z Przewodniczącym Rady w spotkaniu wigilijnym 

organizowanym przez Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów. Tego samego dnia 

miało miejsce wręczenie nagród Starosty Powiatu Kwidzyńskiego dla przedsiębiorców.  

Z terenu Gminy Kwidzyn 9 przedsiębiorców otrzymało nagrody w dziedzinie 

przedsiębiorczości i rynku pracy. Pani Wójt pogratulowała wszystkim zwycięzcom. 

16 grudnia 2017r. – w Kwidzyńskim Parku Przemysłowo – Technologicznym w Górkach 

odbył się Powiślański Stół Bożonarodzeniowy organizowany przez Gminę Kwidzyn oraz 

Gminny Ośrodek Kultury, w którym uczestniczyło 27 Kół gospodyń wiejskich z terenu 

całego Powiatu.  

18 grudnia 2017r. – uczestniczenie w rozprawie sądowej w Sądzie Okręgowym  

w Warszawie jako świadek w sprawie przeciwko Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad w Gdańsku (sprawa dotyczy pękających domów). 

19 grudnia 2017r. – uczestniczenie z Panem Przewodniczącym Rady w spotkaniu 

opłatkowym dla osób starszych i samotnych w Tychnowach. 

20 grudnia 2017r. – odbiór drogi w Górkach.  

 Pani Wójt ponadto poinformowała, że trwały intensywne prace nad zmianami  

i autopoprawkami do projektu budżetu na 2018 rok. Przekazała ponadto, że wpłynęło 

bardzo wiele życzeń świątecznych dla całego samorządu od firm, zakładów, urzędów, 

Marszałka i Wojewody Pomorskiego. Odczytała także podziękowanie, które wpłynęło  

od Wójta Gminy Sierakowice za okazaną pomoc ze strony naszej Gminy. 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania. 

 - Nie zgłoszono.  

 

Ad. 6. Przystąpienie do procedury uchwalenia budżetu na 2018 rok: 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył projekty uchwał w sprawie: 

1) w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Kwidzyn na 2018 rok. 

2) przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kwidzyn na lata 2018 – 20 

Pani Wójt Ewa Nowogrodzka przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt 

budżetu Gminy Kwidzyn na 2018 rok  oraz Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 

2018-2032.  
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Na wstępnie przekazała, że w stosunku do przedłożonych dokumentów w dniu  

15 listopada 2017r. w projekcie budżetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej nastąpiło 

sporo zmian, o których na bieżąco informowano radnych na posiedzeniach komisji. 

Wprowadzone zmiany wynikały z konieczności wprowadzenia oszczędności, aby udało 

się wpisać nowe zadanie jakim jest przekazanie dotacji celowej w wysokości 150 000 zł 

dla OSP Rakowiec na zakup samochodu pożarniczego. Kolejne zmiany są wynikiem  

niezrealizowania niektórych zadań inwestycyjnych w roku bieżącym, które zostaną 

przesunięte na rok 2018r., np. Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej. 

Następne przeniesienie wydatków na rok 2018 dotyczy realizacji WTR –budowy ścieżek 

pieszo –rowerowych.  

Dochody budżetu Gminy Kwidzyn na rok 2018 zaplanowano w wysokości 

53 430 000 zł. Przekazała, że na dochody bieżące Gminy w kwocie 46 725 000 zł składają 

się: dochody własne w kwocie 23 630 958 zł, co stanowi 50,6% ogółu dochodów 

bieżących, dotacje na zadanie własne i zlecone, dotacje celowe w ramach programów 

finansowych z udziałem środków funduszy europejskich oraz subwencja ogólna  

z budżetu państwa. Z kolei na dochody majątkowe w wysokości 6 705 000 zł wpływ mają 

dochody własne w wysokości 1 816 415 zł, a w tym: wpływy z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego przysługujące osobom fizycznym w prawo własności, 

wpływy ze sprzedaży nieruchomości, dotacja celowa z Powiatu Kwidzyńskiego oraz 

dotacje z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych i budżetu państwa. Na dochody 

majątkowe składają się także dotacje celowe w ramach programów finansowanych  

z udziałem środków funduszy europejskich w wysokości 4 888 585 zł, które stanowią 

72,9 % tych dochodów. Dalej Pani Nowogrodzka wymieniła, które pozycje mają 

największy wpływ na stan dochodów własnych bieżących i majątkowych, których 

wysokość wynosi 25 447 373 zł. Podkreśliła, że w związku z obniżeniem stawek 

podatków na rok 2018 Gmina Kwidzyn nie uzyska dochodu w wysokości 1 580 093 zł. 

Natomiast kwotę udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych w kwocie 

7 029 909 zł przyjęto zgodnie z informacją Ministra Finansów, podobnie jak subwencji 

ogólnej w wysokości 9 824 081 zł. 

Pani Ewa Nowogrodzka zapewniła, że Gmina w dalszym ciągu będzie podejmować 

działania związane z egzekwowaniem swoich należności od dłużników i podejmowała 

wszelkie działania w celu pozyskania środków pozabudżetowych, w szczególności  

na zadania inwestycyjne. Pozyskane dodatkowe środki z UE i innych źródeł, będą miały 
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wpływ na zmiany w planie budżecie i wykonanie  zadań inwestycyjnych planowanych  

do realizacji w 2018 roku. 

Następnie Pani Wójt poinformowała, że wydatki Gminy Kwidzyn na 2018 rok 

zaplanowano w wysokości 60 352 000 zł. Wydatki bieżące planuje się w kwocie 

46 276 000 zł, tj. 76,7% ogółu wydatków. Składają się na nie: wynagrodzenia i pochodne 

od płac, udzielenie świadczeń na rzecz osób fizycznych, dotacje na zadnia bieżące, 

pozostałe wydatki rzeczowe, wydatki na programy realizowane z udziałem środków UE  

i wydatki na spłatę odsetek od kredytu i prowizje. Wydatki bieżące Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w 2018r. na działania z zakresu pomocy społecznej i wspierania 

rodzin to kwota 15 910 420 zł, z tego wynagrodzenia i pochodne 1 582 179 zł. Źródła 

finansowania wydatków Ośrodka stanowią: dotacje w wysokości 12 296 040 zł i środki 

własne Gminy w wysokości 3 614 380 zł. Z kolei wydatki bieżące planowane w 2018 roku 

na oświatę  wynoszą 15 708 724 zł, z tego wynagrodzenia i pochodne 10 041 960 zł oraz 

wydatki osobowe niezaliczane do wynagrodzeń 579 040 zł. Źródłem finansowania 

wydatków na oświatę są: subwencja oświatowa (8 010 084 zł), dotacja na wychowanie 

przedszkolne (335 650 zł), środki unijne na projekt „Kompetentni = gotowi na lepszą 

przyszłość” (538 024 zł) oraz środku własne Gminy (6 824 966 zł), w tym dochody z zdań 

oświatowych 453 998 zł. Wójt Gminy przekazała, ze pozostałe planowane wydatki 

bieżące na 2018 rok w kwocie 14 711 521 zł to wydatki Urzędu Gminy, z tego 

wynagrodzenia i pochodne 3 882 600 zł. Źródłem finansowania pozostałych wydatków 

bieżących są: subwencja wyrównawcza i równoważąca – 1 813 997 zł, udziały w podatku 

PIT i CIT – 7 189 909 zł, dotacje – 79 190 zł oraz środki własne Gminy – 5 628 425 zł. 

Podkreśliła, że wydatki majątkowe planuje się tylko w Urzędzie Gminy w kwocie 

14 076 000 zł, tj. 23,3% ogółu wydatków.  

Kontynuując, Pani Wójt szczegółowo omówiła wydatki w poszczególnych działach 

klasyfikacji budżetowej. Zaznaczyła przy tym, iż wiele zadań zgłoszonych do projektu 

budżetu przez jednostki organizacyjne Gminy Kwidzyn, pracowników Urzędu Gminy  

i Radnych Gminy Kwidzyn nie zostało ujętych w tym budżecie z powodu braku środków 

finansowych. W roku 2018 planuje się deficyt budżetowy w kwocie 6 922 000 zł, który 

pokryty zostanie z zaciągniętej pożyczki w kwocie 1 500 000 zł, z emisji obligacji 

komunalnych w kwocie 4 140 000 zł oraz z wolnych środków w kwocie 1 282 000 zł. 

Łączna kwota kredytu i pożyczek do spłaty w roku 2018 wyniesie 1 267 000 zł,  

a zobowiązania planuje się spłacić  z dochodów własnych z podatku od nieruchomości.  
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Wójt poinformowała, że zadłużenie Gminy na koniec 2018 roku planuje się  

w kwocie 22 348 885 zł, które stanowi 42% planowanych dochodów na rok 2018.  

W roku 2018 nie planuje się udzielenia poręczeń i gwarancji. Projekt wieloletniej 

prognozy finansowej został opracowany na lata 2018-2032 i Gmina uaktualniła 

prognozę spłaty zadłużenia w latach od 2018 do 2032. W latach 2019-2032 planuje się 

nadwyżki budżetowe, które będą przeznaczone na spłatę zadłużenia.  

Pani Wójt przekazała, że Gmina Kwidzyn nie ma zakładów budżetowych  

i gospodarstw pomocniczych, a jednostki budżetowe nie prowadzą rachunków 

dochodów własnych. Dodała, że na rok 2018 został także wyodrębniony fundusz sołecki 

zgodnie z uchwałą Rady Gminy Kwidzyn w sprawie funduszu sołeckiego i zaplanowano 

wydatki na ten cel  w kwocie 624 271 zł, w tym wydatki majątkowe  575 442 zł. 

Przekazała także informację o planowanych zobowiązaniach Gminy na dzień 31 grudnia 

2017 roku oraz informację o posiadanych udziałach w spółkach handlowych. 

Następnie Pani Ewa Nowogrodzka przystąpiła do przedstawienia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kwidzyn na lata 2018-2032 omawiając wpisane  

do realizacji inwestycje.  Podkreśliła, że w wieloletniej prognozie finansowej na lata 

2018-2032 planuje się od roku 2019 nadwyżkę budżetową, którą przeznacza się  

na spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów.  

   

Następnie Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr 169/g236/F/V/17 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 1 grudnia 2017r.  

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Kwidzyn na lata 2018 – 2032 oraz Uchwałę Nr 170/g236/P/V/17 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 1 grudnia 2017r.  

w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kwidzyn na 2018 rok oraz 

możliwości sfinansowania deficytu budżetowego.  

Uchwały RIO stanowią załączniki nr 2, 3 do protokołu  

Następnie głos zabrał Pan Leszek Kędziora - Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju 

Gminy, Budżetu i Rolnictwa odczytując opinię komisji do projektu budżetu Gminy 

Kwidzyn na rok 2018 oraz do wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kwidzyn na lata  

2018- 2032. 

Opinia stanowi załącznik nr 4 do protokołu  
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 Pani Wójt po wysłuchaniu opinii Przewodniczącego Komisji ds. Rozwoju Gminy, 

Budżetu i Rolnictwa przedstawiła swoje stanowisko do opinii i wniosków komisji 

zgłoszonych do projektu budżetu oraz wieloletniej prognozy finansowej. 

Stanowisko Wójta stanowi załącznik nr 5 do protokołu  

 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon otworzył dyskusję i poprosił radnych  

o zabieranie głosu.  

 Radny Leszek Kędziora stwierdził, że opinia Komisji jak odczytał wcześniej jest 

pozytywna mimo, że nie wszyscy radni są zadowoleni z budżetu, bo nie we wszystkich 

sołectwach będzie coś się działo. Nie mniej jednak w Gminie dzieje się bardzo dużo. 

Warto wspomnieć o ważnej inwestycji jaką jest realizacja Wiślanych Tras Rowerowych, 

którymi będą mogli się cieszyć wszyscy mieszkańcy.   

Radny Jerzy Tumiłowicz przypomniał, że budżet omawiany był dosyć burzliwie. 

Podkreślił, że nie wszyscy członkowie Komisji Statutowo – Regulaminowej zgadzają się 

ze wszystkimi  działami budżetu, ale biorąc pod uwagę cały budżet, większość członków 

Komisji jest za uchwaleniem budżetu. Przypomniał, że mamy porozumienie ustne  

z Zarządem Dróg Wojewódzkich na temat przygotowania projektu drogi nr 524. Radny 

zaapelował, aby w przyszłym roku Wójt wsparła mieszkańców w tej kwestii np. poprzez 

położenie „dywaniku” na drodze do Ośna.  Podpisujemy różne porozumienia z Gminami 

itp., więc i w tej kwestii warto byłoby zawrzeć takie porozumienie z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich. Stwierdził, że szkoda, iż na tak ważnej sesji Rady Gminy uczestniczy 

tylko 6 sołtysów.  

 Radna Lidia Banaś powiedziała, że zgadza się z radnym Tumiłowiczem w kwestii 

poprawy drogi Nr 524 od strony Ośna do Licza. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  

w większości  zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu na 2018 rok. Dodała, że duże 

środki przekazuje się na oświatę, ale warto wspomnieć, że w szkołach bardzo dużo się 

dzieje i nie są to pieniądze zmarnowane. Radna nadmieniła, że wierzy iż to, co zostało 

wpisane w budżecie dla Brachlewa zostanie zrealizowane.  

Radna Katarzyna Rublewska wspomniała, że jej wniosek o obniżenie dotacji dla 

Gminnego Ośrodka Kultury w Kwidzynie spowodowany był dwoma aspektami. Pierwszy 

z nich to konieczność wykonania pilnych wniosków dotyczących napraw dróg  

i chodników, które bardzo często zgłaszane są przez radnych i sołtysów. Chodzi 

oczywiście o naprawy, które nie wymagają wykonania projektu i mogą być wykonane 
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niezwłocznie dla poprawy bezpieczeństwa i będą odczuwalne dla mieszkańców od razu. 

Kolejny powód wynikał z porównania dotacji przekazywanej naszemu Ośrodkowi 

Kultury w stosunku do innych. Na przykład Gminny Ośrodek Kultury w Kartuzach 

otrzymał dotację w wysokości  790 000 zł, a realizuje zadania na takim samym poziomie 

jak nasz Ośrodek. Radna dodała także, że kwota w wysokości 14 000 000 zł przekazana 

na inwestycje w naszej Gminie robi wrażenie, ale pozostaje pewien niedosyt, jeśli chodzi 

o małe najpilniejsze inwestycje.  

Radny Namiak poinformował, że nie wypowie się w imieniu całej Komisji Spraw 

Społecznych ponieważ opinie są podzielone. Zobaczymy jak wypadnie glosowanie, 

dlatego pozostawia wolną rękę swojej komisji.  

Głosowanie: 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy 

Kwidzyn na 2018 rok nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę  

9 głosami „za”, 4 głosami „przeciw” oraz 2 głosami „wstrzymującymi się” nadając jej 

numer XLV/311/17. W głosowaniu udział wzięło 15 obecnych na sesji radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Kwidzyn na lata 2018– 2032 nie zgłoszono, wobec czego 

Przewodniczący poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze 

głosowania jawnego podjęto uchwałę 15 głosami „za” nadając jej numer XLV/310/17.  

W głosowaniu udział wzięło 15 obecnych na sesji radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

3) o zmianie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kwidzyn na 2017 rok, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Skrajda, informując, że dokonuje się zmian  

w budżecie Gminy Kwidzyn polegających na zmniejszeniu dochodów i wydatków  

o kwotę 1 172 429 zł oraz na zmianie planu w dochodach między rozdziałami i zmianie 

planu w wydatkach miedzy działami, rozdziałami i grupami klasyfikacji budżetowej. 

Następie Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła i uzasadniła wszystkie kwoty 
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zwiększeń i zmniejszeń w poszczególnych działach klasyfikacji budżetowej, które 

wpłynęły na stan dochodów i wydatków budżetu Gminy. Wymieniła także realizowane 

zadania i przedsięwzięcia.  

Podsumowując, Pani Iwona Skrajda wskazała, że po wszystkich wprowadzonych 

zmianach plan wyniesie po stronie dochodów 51 962 591,83 zł, a wydatków 

57 126 791,83 zł.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XLV/312/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu  

 

4) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kwidzyn na lata 2017-2030, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Projekt uchwały przedstawiła także Pani Skarbnik. Wyjaśniła, że na podstawie zmian 

wprowadzonych w budżecie Gminy Kwidzyn zachodzi konieczność wprowadzenie tych 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej, czyli załączniku nr 1. Zmieniono w 2017r. 

plan dochodów i wydatków oraz plan przychodów. W roku 2018 zwiększono plan 

dochodów i wydatków majątkowych o kwotę 100 000 zł, a w 2019 roku zwiększono 

plan dochodów i wydatków o kwotę 1 000 000 zł. Następnie Pani Skrajda omówiła 

zmiany wprowadzone do  wykazu przedsięwzięć, czyli załącznika nr 2. Poinformowała 

także, że w związku z powyższymi zmianami odpowiednio dokonano zmian w łącznych 

nakładach finansowych i limicie zobowiązań.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XLV/313/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu  

 

5) w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018”, 
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Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XLIV/293/17. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu  

6) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

górniczego położonego w obrębie geodezyjnym Podzamcze, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Projekt uchwały uzasadniła projektant i autor planu Pani Agnieszka Wydra, która 

poinformowała, że zmiana planu została opracowana zgodnie ustawą z dnia 27 marca 

2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz rozporządzeniem 

Ministra Infrastruktury z dnia 26 sierpnia 2003 r. w sprawie wymaganego zakresu 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. W granicach obszaru 

objętego zmianą planu znalazły się działki o powierzchni 0,28 ha, położone na gruntach 

rolnych klasy VI. Stan faktyczny gruntów – nieużytki. Pani projektant przekazała,  

że ustalenia zmiany planu nie naruszają ustaleń zawartych w Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kwidzyn przyjętego Uchwałą  

Nr IX/43/2011 Rady Gminy w Kwidzynie z dnia 1 lipca 2011 r., w myśl którego obszar 

opracowania zmiany planu położony jest w terenie rolniczej przestrzeni produkcyjnej  

i udokumentowanych złóż kruszywa naturalnego.  

Do sporządzenia zmiany planu przystąpiono na wniosek inwestora, który planuje 

powiększenie obszaru górniczego. W granicach obszaru objętego zmianą planu dokonano 

zmiany przeznaczenia terenu zabudowy zagrodowej w gospodarstwach rolnych oraz 

powiększenie obszaru górniczego w terenie zakładu górniczego (08-PG). Zgodnie  

z ustaleniami uchwały cały obszar objęty zmianą planu przeznaczono pod teren zakładu 

górniczego. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 15 głosami „za” nadając jej numer XLIV/293/17. W głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu  
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7) w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gmina Kwidzyn a Gminą 

Miasta Gdańsk w sprawie zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji 

energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy 

Kwidzyn, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Projekt uchwały uzasadnił Pan Zdzisław Chojnacki – Inspektor ds. gospodarki 

komunalnej informując, że podjęcie uchwały ma na celu zagospodarowania odpadów 

powstających po mechaniczno – biologicznym przetwarzaniu odpadów komunalnych, 

tzw. odpadów resztkowych poprzez ich termiczne przekształcanie za pośrednictwem 

projektowanej spalarni odpadów w Gdańsku. Szczegóły dotyczące zagospodarowania 

tych odpadów zostaną zawarte w porozumieniu międzygminnym przez organ 

wykonawczy Gminy  z Miastem Gdańsk. Poprzez podjęcie tej uchwały Gmina Miasta 

Gdańska posiada możliwość uzyskania dofinansowania do budowy spalarni ze środków 

zewnętrznych.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XLIV/293/17. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu  

 

8) w sprawie planu pracy Rady Gminy Kwidzyn na rok 2018, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Przewodniczący Komisji Statutowo – Regulaminowej odczytał opinię komisji  

do projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Kwidzyn na 2018 rok, która 

jest pozytywna.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XLIV/293/17. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu  
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9) w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 15 głosami „za” nadając jej numer XLIV/293/17. W głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu  

 

Ad. 8. Wolne wnioski.   

 - Nie zgłoszono  

 

Ad. 9. Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w XLV sesji Rady 

Gminy Kwidzyn. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący uznał sesję Rady 

Gminy Kwidzyn za zamkniętą. 
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